
Karapınar Belediye Meclisi 2023 yılı NİSAN  ayı olağan toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumuna hazır bulunan meclis üyelerinin katılımı ile
04.04.2023 tarihine rastlayan Salı günü saat 14.30'da başlanıldı.

Meclis Toplantısına Katılan Uyeler : Mehmet YAKA, Ahmet UĞURLU, Asım YEŞİLYURT,  Erol PARLAK, Halil AKER,
Mustafa KURUM , Mustafa KÖKLUSOY, Mustafa YAZGAN, Necati KARDAŞ, Osman ARI,  Şenel KUÇUKDURMUŞ, Tahir
DOĞANAY, Tayfur ALTINTAŞ , Ufuk BOZTAŞ.

Meclis Toplantısına Katılmayan Uyeler  :  Dündar Mehmet TAŞÇI, Hamdi GUNGÖR .

Hazır Bulunan Meclis Uye Sayısı            :  14

Meclis Başkanı Mehmet YAKA Belediye Meclisi toplantısını 04.04.2023 tarihine rastlayan SALI günü saat 14.30'da çoğunluğun olduğunu belirterek
2023 yılı NİSAN  ayı olağan meclis toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumunu başlattı.

Meclis Başkanı Mehmet YAKA  Arkadaşlar 2023 yılı, NİSAN  ayı olağan meclis toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumuna hoş geldiniz der,
alacağımız kararların ilçemize ve ülkemize hayırlar getirmesi dileği ile oturumu açıyorum, dedi. Başkan, arkadaşlar gündem maddelerinin görüşülmesine
geçilmeden önce 07.03.2023 tarihli meclis toplantısında alınan karar özetleri sizlere dağıtıldı. Karar düzeltme talebinizin olup olmadığı hususunda görüş
bildirmek isteyen varsa dinleyelim, dedi. Meclis üyelerinden maddi hata ve karar düzeltme talebi olmadığı için oylamaya geçildi. Yapılan oylamada
maddi hata ve karar düzeltme talebi olmadığı oy birliği ile kabul edildi. Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi. Başkan, arkadaşlar gündem
maddelerinin görüşülmesine geçilmeden önce Deprem Bölgesi Kardeş Şehir Faaliyetleri ile ilgili bir ek gündem maddesi vardır diyerek ek gündem
maddelerinin okunmasını istedi ve ardından oylarınıza sunuyorum, dedi.   Söz konusu Deprem Bölgesi Kardeş Şehir Faaliyetleri ile ilgili ek gündem
maddelerinin görüşülmesi oy birliği ile kabul edildi. Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi. Başkan, arkadaşlar şimdi gündem maddelerini
müzakerelerinize açıyorum ve 1. Gündem maddesini okutuyorum, dedi.

1. Gündem maddesi olan Dolu Kadro Değişikliği hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdür Vekili Soner
ZEYBEK  açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan
oylama neticesinde Dolu Kadro Değişikliği  hususu oy birliği ile kabul edildi.

2. Gündem maddesi olan Encümen Uyesi Seçimi hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Yazı İşleri Müdürü Yahya Kemal AKBABA 
açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. 20232024 yılı dönemi için encümen üyeliğine Osman ARI, Mustafa
KÖKLUSOY ve Erol PARLAK tarafından Halil AKER ve Ahmet UĞURLU önerildi. Yapılan öneri oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde
14 evet oyuyla Halil AKER ve Ahmet UĞURLU’ nun seçilmesine oy birliği ile karar verildi.

3. Gündem maddesi olan Komisyon Uyesi Seçilmesi hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Yazı İşleri Müdürü Yahya Kemal AKBABA 
açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu.  20232024 yılı dönemi için Plan ve Bütçe Komisyonuna; Osman ARI , Mustafa
KÖKLUSOY ve Erol PARLAK tarafından Erol PARLAK, Ahmet UĞURLU, Şenel KUÇUKDURMUŞ, Asım YEŞİLYURT, Tayfur
ALTINTAŞ , İmar Komisyonuna; Osman ARI ,Mustafa KÖKLUSOY ve Erol PARLAK tarafından Osman ARI, Mustafa KÖKLUSOY, Mustafa
KURUM, Tahir DOĞANAY ve Mustafa YAZGAN , Tarımsal Kalkınma Komisyonu için;  Osman ARI, Mustafa KÖKLUSOYve Erol PARLAK
tarafından Necati KARDAŞ, Halil AKER, Şenel KUÇUKDURMUŞ, Tahir DOĞANAY ve Ufuk BOZTAŞ önerildi. Başka bir öneri veren
olmayınca verilen öneri oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Komisyon isimleri oy birliği ile kabul edildi.

T.C. 
KONYA KARAPINAR İLÇE BELEDİYESİ 

1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Mehmet YAKA 
Büyükşehir İlçe Belediye Başkanı

Katip

Ahmet UĞURLU 
Belediye Meclisi Üyesi

Katip

Erol PARLAK 
Belediye Meclisi Üyesi
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4. Gündem maddesi olan KARYEM  Olağan Genel Kuruluna Uye Seçilmesi hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Yazı İşleri Müdürü
Yahya Kemal AKBABA  açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Osman ARI, Mustafa KÖKLUSOY ve Erol
PARLAK tarafından asil üye olarak Mustafa KÖKLUSOY ve Yedek üye olarak Ahmet UĞURLU önerildi. Başka bir öneri veren olmayınca verilen
öneri oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde isimler oy birliği ile kabul edildi.

5. Gündem maddesi olan meclisin toplantı günlerinin belirlenmesi ve tatil yapıp yapmama hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Yazı İşleri
Müdürü Yahya Kemal AKBABA  açıklama yaptı. Başkan konu ile ilgili her ayın ilk salısında yapılan meclis toplantısının bu şekilde yapılmaya devam
edileceğini ve Yazı İşleri Müdürlüğü tarafından hazırlanan toplantı takvimi tablosunun üyelere gösterdi. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye
sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde 20232024 yılı meclis toplantısının gününün her ayın ilk
salısı olarak ve saatinin eski haliyle olduğu gibi 14:30 olarak belirlenmesine oy birliği ile karar verildi.

6.Gündem maddesi olan 2022 yılı faaliyet raporu hususuna geçilmesi üzerine başkanlık koltuğuna 1. Başkan vekili Osman ARI geçti. Gündemin
okutulmasını istedi. Konuyla alakalı 2022 yılı faaliyetler hakkında Mali Hizmetler Müdürü Süleyman KILIÇLI  bilgilendirme yaptı. Yapılan
bilgilendirme üzerine 1. Başkan vekili Osman ARI  başka söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Meclis Uyesi Mustafa KÖKLUSOY ‘un
sadece sonuç kısmının okunması teklifi ile Faaliyet raporunun sonuç kısmı okutuldu. Gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde 2022 yılı
faaliyet raporu hususu oy birliği ile kabul edildi. Meclis Başkanı Mehmet YAKA tekrar Başkanlık koltuğuna geçerek konuyla akalı meclis üyelerine ve
belediye çalışanlarına ayrı ayrı teşekkür etti bundan sonrası içinde faaliyetlerine hız kesmeden devam edeceğini söyledi.

7. Gündem maddesi olan 2022 yılı denetim raporu hususu okutuldu. Konuyla ilgili olarak Mali Hizmetler Müdürü Süleyman KILIÇLI açıklamaya
yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı isteyen olmayınca 2022 denetim raporu bilgilendirilmesinin yapılması üzerine
Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi, 8. Gündem maddesini okutuyorum, dedi..

8. Gündem maddesi olan Belediye Yol Yapımı İçin (AstarBitümMıcır) Kredi Çekilmesi  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Fen İşleri
Müdürü AdnanYAZGAN  açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya
sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Belediye Yol Yapımı İçin (AstarBitümMıcır) 20.000.000.00 TL Kredi Çekilmesi hususu oy birliği ile kabul
edildi.

9. Gündem maddesi olan Belediye Hizmet Binası Yapılması İçin  Kredi Çekilmesi  hususu okutuldu. Konuyla ilgili Meclis Uyelerine Belediye Başkanı
Mehmet YAKA ve Fen İşleri Müdürü Adnan YAZGAN  açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak
isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Belediye Hizmet Binası Yapılması İçin 100.000.000.00 TL Kredi
Çekilmesi hususu oy birliği ile kabul edildi.

10. Gündem maddesi olan Protokol Yapılması hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Kültür ve Sosyal İşler Müdürü Birol PEKİNCE
açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Meclis Uyesi Mustafa KÖKLUSOY  ayni ve nakdi olarak 100.000 TL  yardım
yapılmasını teklif etti. Yapılan oylama neticesinde 100.000 TL nakdi yardım yapılması için Protokol Yapılması hususu oy birliği ile kabul edildi.

11. Gündem maddesi olan Kazanhüyük Mahallesi Plan Notu Değişikliği  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İmar ve Şehircilik Müdürü
İrfan CEYHAN açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu.
Yapılan oylama neticesinde olan Kazanhüyük Mahallesi Plan Notu Değişikliği hususu oy birliği ile kabul edildi.

12. Gündem maddesi olan Hotamış Mahallesi Plan Notu Değişikliği  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İmar ve Şehircilik Müdürü İrfan
CEYHAN açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan
oylama neticesinde Hotamış Mahallesi Plan Notu Değişikliği hususu oy birliği ile kabul edildi.

13. Gündem maddesi olan Kayalı Mahallesi Plan Notu Değişikliği  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İmar ve Şehircilik Müdürü İrfan
CEYHAN açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan
oylama neticesinde Kayalı Mahallesi Plan Notu Değişikliği hususu oy birliği ile kabul edildi.

T.C. 
KONYA KARAPINAR İLÇE BELEDİYESİ 

1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Mehmet YAKA 
Büyükşehir İlçe Belediye Başkanı

Katip

Ahmet UĞURLU 
Belediye Meclisi Üyesi

Katip

Erol PARLAK 
Belediye Meclisi Üyesi

2



14. Gündem maddesi olan Yeşilyurt Mahallesi Plan Notu Değişikliği  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İmar ve Şehircilik Müdürü İrfan
CEYHAN açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan
oylama neticesinde Yeşilyurt Mahallesi Plan Notu Değişikliği hususu oy birliği ile kabul edildi.

15. Gündem maddesi olan Sözleşmeli Personel Çalıştırılması  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdür
Vekili Soner ZEYBEK açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Meclis Uyesi Osman ARI  6.500 TL ücret verilmesini
teklif etti.Yapılan oylama neticesinde Sözleşmeli Personel Çalıştırılması ve ücretinin 6.500 TL olması hususu oy birliği ile kabul edildi.

16. Gündem maddesi olan 2023 Yılı Ucret Tarifesi Hakkında Değişiklik hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Mali Hizmetler Müdürü
Süleyman KILIÇLI  açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya
sunuldu. Yapılan oylama neticesinde 2023 Yılı Ucret Tarifesi Hakkında Değişiklik ile düğün salonu için yatırılan ücretlerin kiralama iptali neticesinde
yatırılan miktarın son bir aya kadar % 75 i son bir ay içerisinde ise % 50 sinin iade edilmesine oy birliği ile karar verildi.

17. Gündem maddesi olan Ziraat Bankasından Çek Almak Uzere Belediye Başkanına Yetki Verilmesi  hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis
üyelerine Mali Hizmetler Müdürü Süleyman KILIÇLI açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen
olmayınca gündem oylamaya sunuldu. Yapılan oylama neticesinde Ziraat Bankasından Çek Almak Uzere Belediye Başkanına Yetki Verilmesi hususu
oy birliği ile kabul edildi.

18. Gündem maddesi olan Deprem Bölgesi Kardeş Şehir Faaliyetleri hususu okutuldu. Konuyla ilgili meclis üyelerine Kültür ve Sosyal İşler Müdürü
Birol Pekince açıklama yaptı. Başkan söz hakkı almak isteyen var mı diye sordu. Söz hakkı almak isteyen olmayınca gündem oylamaya sunuldu.
Yapılan oylama neticesinde Deprem Bölgesi Kardeş Şehir Faaliyetleri hususu oy birliği ile kabul edildi.

Başkan, arkadaşlar teşekkür ederim, dedi, Başkan, arkadaşlar gündemimizde görüşülecek başka bir konu kalmamıştır. 04.04.2023 tarihli olağan
meclis toplantısı birinci oturumunun kapatılmasını oylarınıza sunuyorum. dedi. Yapılan oylama neticesinde oturumun kapatılması oy birliği ile kabul
edildi. Böylelikle Belediye meclisi 2023 yılı Nisan ayı olağan meclis toplantısı, birinci birleşim, birinci oturumu saat 15:15’te son buldu.
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